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Memorandum 

 

 

Datum : 11 februari 2013 

Aan : commissie MME 

Van : J.W.R. van Lunteren  Tel.: 2846 

Onderwerp : maatregelen N410  

 

Geachte leden van de commissie MME, 

 

Op de agenda van de vergadering van 25 februari a.s. staat als ingekomen stuk de brief van de heer 

Visser inzake de N410. Op 1 februari jl. is er door RTV Utrecht aandacht besteed aan deze 

maatregelen.  

 

Maatregelen N410 

De planning was om in 2011 groot onderhoud te plegen aan de N410. Niet alleen groot onderhoud was 

noodzakelijk, maar ook waren er bij ons veel klachten bekend over de verkeersonveiligheid voor 

fietsers bij de snelheidsremmers. Daarom hebben Gedeputeerde Staten besloten tevens budget 

beschikbaar te stellen voor het aanpassen van de snelheidsremmers. Deze werkzaamheden kunnen met 

elkaar gecombineerd worden, zodat er maar één keer overlast ontstaat voor de weggebruikers en 

aanwonenden. 

 

De plannen voor het aanpassen van de snelheidsremmers hebben meer tijd gekost dan was voorzien en 

hebben het groot onderhoud vertraagd. Dit voorjaar zal er op het gedeelte vanaf Houten tot en met de 

Achterdijk groot onderhoud gepleegd worden en zullen de vier snelheidsremmers aangepast worden.  

 

Het groot onderhoud houdt in dat over de hele breedte van de weg de bovenste verhardingslagen er 

worden afgefreesd, er een asfaltwapening wordt aangebracht en de weg opnieuw wordt opgebouwd 

met rood asfalt op de fietsstroken. 

 

Daarnaast zullen de chicanes (“slingers") worden verwijderd en er worden plateaus aangelegd. De 

fietsers worden achter het plateau omgeleid. Tussen het plateau en het fietspad komen aan beide zijden 

verhoogde verkeersgeleiders. Op de rijloper tussen de verkeersgeleiders (op het plateau) kunnen auto's 

elkaar niet passeren en moeten voorrang aan elkaar geven. Tevens krijgen de snelheidsremmers een 

aangepaste verlichting. 

 

De planning is dat de reconstructie afgerond is voor eind 2013. Het overige deel van de N410 is in 

betere staat van onderhoud. De verwachting is dat op dit wegvak over enkele jaren pas groot 

onderhoud hoeft te worden gepleegd. 

 

Fietsersbond 

Zoals in het nieuwsitem op RTV Utrecht terug te zien is http://www.rtvutrecht.nl/nieuws/932530/weg-

tussen-houten-en-odijk-fietsveilig-gemaakt.html), geeft de Fietsersbond aan erg blij te zijn met deze 

maatregelen: “Het is absoluut een verbetering voor de fietser”.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Remco van Lunteren 

http://www.rtvutrecht.nl/nieuws/932530/weg-tussen-houten-en-odijk-fietsveilig-gemaakt.html
http://www.rtvutrecht.nl/nieuws/932530/weg-tussen-houten-en-odijk-fietsveilig-gemaakt.html


 – 2 –   

  2 

Portefeuillehouder Mobiliteit 


